
 
 
Referat fra  
Økonomimøde 
Tirsdag d. 8. december kl. 18.30 
 

 

 

Tilstede: Matilde, Ulrik, Michael, Vibe, Laura, Mette, Bente, Jesper. 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsordenen 

Godkendt. 

2. Nyt fra formanden vedr. økonomi 

I stedet for at få 71 % får vi 73 % af koblingsprocenten – det svarer til ca. 1000 kr. pr. elev. 

Til gengæld er der risiko for en dispositionsbegrænsning, samt fortsat udgifter vedr. 

lockouten. SPSU-taksterne er steget.  

3. Nyt fra ledelsen vedr. økonomi 

Hvis det er muligt skal der afsættes penge i budgettet til fiberforbindelse. Det kommer til at 

koste mellem 100 – 150.000 kr. og kan hvis alt går vel, være klar til august måned. 

Der er indkøbt sangbøger for 6000 kr. 

4. Status vedr. 2015 (URJ/JM) 

Regnskabsåret 2015 ser positivt ud. Vi forventer et positivt resultat, hvilket gør at vi vil 

henlægge et beløb til fiberforbindelsen til skolen.  

5. Næste års budget: Fremlæggelse, diskussion og godkendelse 
Vi budgetterer med et overskud i størrelsesordenen 125.000 kr. Der er i sagens natur nogle 

ting der stiger hvert eneste år.  

140.000 kr. til vikar.  

Vores budget for 2016 er afhængigt af at vi i år ser ud til at få et væsentligt forøget beløb i 

SPSU-midler.  

Lønningerne stiger ca. 300.000 af flere grunde, herunder også at der er flere 

støttekrævende elever.  

Det er vigtigt at vi får betalt af på vores gæld. 



Friluftsliv starter op i skoleåret 2016/2017. Der skal indkøbes materialer for 53.000 kr. 

Videncenter for Friluftsliv i Kbh. har meldt sig på banen som samarbejdspartner.  

Bestyrelsen har godkendt budgettet. 

 

6. Evt. 

Årsrapporten laves af Marianne.  

Vibe kopierer og indsamler underskrifter af bestyrelsesreferaterne 

Jesper laver opgørelse vedr. private lån 

 

 

 

 

   

Bente Brunke Matilde Lissau 

   

Vibe Petersen Laura Borne 

   

Ulrik Rosendal-Jensen 

 

Jesper Marker 

Mette Lund Mikael Hesthaven  

   

Gitte Qvistgaard Salina Høegh Hansen  

   

Klaus Nielsen Christina Halberg 

 

 


